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Sak 1/05      Protokoll desember  
 
Arkivsak: 200403049 
Arkivkode: 0 
Saksbehandler: Kristin Kaus 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Ungdomsrådet 15.02.05 1/05  
 
PROTOKOLL DESEMBER  
 

Protokoll 10/04 
 
 
Møte: Ungdomsrådet  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: tirsdag 07. desember 2004 kl. 17.00     
Sekretariat: 23 47 53 95  
 

 
Møteleder: Sunniva Sved Johnson  
   
Tilstede: Maria Gammelsæter,  

Ena Pinjo,  
Ina Rosenberg Stavrum,  
Janecke Ramstad Sandvik,  
Oda Aase Johnsen,  
Andreas Halse 

 

 Peik Gjestvang Greaker 
 

 

Forfall: Adrian May   
   
Som vara møtte: Dushinka Andresen  
   
I tillegg møtte:   
   
Møtesekretær: Karin Swanstrøm  
 
Informasjon / Ungdomsrådets egne saker 
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?? LA 21.  Ungdomsrådets representant til LA 21:  Maria Gammelsæter med Peik     
Gjestvang Greaker som vara. 

?? Internettsiden arbeides det videre med. 
?? Utveksling med ungdom i andre land.  Sunniva og Dushinka kontakter UngInfo og to 

lands ambassader. 
?? Adrian May trekker seg fra UR og vararepresentant Dushinka går inn på hans plass.  

Liv Rønnow tar bilde av det nye UR i januar. 
?? Ungdommens Fellesråd.  Sunniva og Ena ble valgt som representanter. 
?? Bislett.  Peik og Maria  representerer UR i gruppa som arbeider med Bislett-saken.  De 

deltar på møtet 16.12.04. 
?? Din Bydel. Ina blir med i juryen for forsiden til Din Bydel. 
?? Referat fra det forberedende møtet til Kafedialogen  O6.12.04.  Kirsten Paabyes 

oppsummering av temaene for dialogen ble gjennomgått med de av URs medlemmer 
som var ikke tilstede på møtet.  Enighet om at temaene er gode.  Temaene blir sendt til 
undervisningsinspektørene ved Ila skole og Marienlyst skole samt Marienlyst og 
Hammersborg fritidsklubber.  Det praktiske rundt avviklingen av kafedialogen tar 
Kirsten Paabye og sekretær seg av.   

?? PR på skolene.  Ina og Oda skal vise videoen om UR på Marienlyst skole i uke 51. 
?? UR ønsker og invitere Budstikka på åpen halvtime i januar.  Sunniva tar kontakt. 
?? Tilskudd til lokale ungdomsråd: kr.52.000.  6 søknader har kommet inn.  

Arbeidsgruppen la frem et forslag til fordeling av midlene. Resultatet ble:                               
Ungdommens kulturmønstring        kr. 10.000 

 Musikkgruppe             kr.   5.500 
 Prosjekt ”IZZAT” Ila skole    kr. 10.000 
 MarienlystSkateboard og rulleskøyteklubb  kr. 10.000  
 Film- og vidoegruppe, Marienlyst frittdsklubb kr.  7.000 

Revyen ved Hartvig Nissen videregående skole fikk avslag. 
Restbeløpet ønsker UR å avvente andre tiltak det søkes om og overføre beløpet til 
2005.  Sekretær sender ut vedtakene samt rapport til Byrådsavdelingen for kultur og 
velferd.      
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Sak 28 /04  Protokoll november 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Vedtak: 
Godkjent 
 

 Sak 29 /04  Utredning om miljøpatrulje 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Saken om miljøpatrulje tas til orientering. 
 
Vedtak: 
Tatt til orientering 
 

 Sak 30 /04  Forslag til strategisk plan - 2005 -2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget vedtar Strategisk plan for perioden 2005 -2007 
 
Behandling: 
Det kom mange spørsmål rundt Strategisk plan – de synes det er vanskelig å forstå. Ønsker og 
ta den med på flere møter for å se sammenhengen mellom planverk og arbeidet i bydelen.  
 
Vedtak: 
Tatt til orientering 
 

 Sak 31 /04  Møteplan våren 2005 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
UTVALG MØTE INNLEVERINGSFRIST 
BYDELSUTVALGET Tirsdag kl. 18.00 Onsdag kl. 12.00 
(BU) 25. januar 05. januar 
 22. februar 02. februar 
 29. mars 03. mars 
 26. april  06. april 
 31. mai 10. MAI TIRSDAG 
 14. juni 25. mai 
UNGDOMSRÅDET Tirsdag kl. 17.00 Onsdag kl. 12.00 
(UR) 18. januar 05. januar 
 15. februar 02. februar 
 15. mars 03. mars 
 19. april  06. april 
 24. mai 10. MAI TIRSDAG 
 07. juni 25. mai 
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Vedtak: 
UTVALG MØTE INNLEVERINGSFRIST 
BYDELSUTVALGET Tirsdag kl. 18.00 Onsdag kl. 12.00 
(BU) 25. januar 05. januar 
 22. februar 02. februar 
 29. mars 03. mars 
 26. april  06. april 
 31. mai 10. MAI TIRSDAG 
 14. juni 25. mai 
UNGDOMSRÅDET Tirsdag kl. 17.00 Onsdag kl. 12.00 
(UR) 18. januar 05. januar 
 15. februar 02. februar 
 15. mars 03. mars 
 19. april  06. april 
 24. mai 10. MAI TIRSDAG 
 07. juni 25. mai 
 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
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Sak 2/05      Bjørnstjerne Bjørnsons plass 1,NRK -Søknad om 
midlertidig omdisponering av grøntområde og dispensasjon fra 
gjeldende bebyggelsesplan  
 
Arkivsak: 200403177 
Arkivkode: 513.0 
Saksbehandler: Elin Løvseth 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Ungdomsrådet 15.02.05 2/05  
Oppvekst- og kulturkomiteen 16.02.05 2/05  
Komité for trafikk, miljø og byutvikling 16.02.05 5/05  
Bydelsutvalget 22.02.05 5/05  
 
BJØRNSTJERNE BJØRNSONS PLASS 1,NRK -SØKNAD OM MIDLERTIDIG 
OMDISPONERING AV GRØNTOMRÅDE OG DISPENSASJON FRA GJELDENDE 
BEBYGGELSESPLAN  
 
Saksframstilling: 
Arkitekt  Øystein Waag søker på vegne av NRK om midlertidig omdisponering av grøntområde og 
dispensasjon fra gjeldende bebyggelsesplan for et område beliggende mellom NRKs nybygg og 
Marienlyst skole. Bakgrunnen for søknaden er at både NRK og Brannvesenet er avhengig av for en 
periode å kunne bruke deler av det som skal være et grøntområde, vedtatt i bebyggelsesplanen, til 
adkomst og parkering. Området benyttes i dag som uteområde med kjøreadkomst for produksjonsbiler, 
brannbiler, brannkummer for NRK og Marienlyst skole samt til parkering for ansatte.  
 
Det aktuelle området er en del av NRKs eiendom og er i vedtatt bebyggelsesplan markert som et 
grøntbelte mellom NRKs nybygg og gangveien ved skolehagen. Gangveien/turveien inngår i 
turveitraseen ”Grønn Rute” (område B9) som skal bli en sammenhengende turvei mellom Sinsen og 
Skøyen. Området mellom Jutulveien og Sognsveien bak Ullevål Sykehus ble ferdigstilt for 1 ½ år siden. 
Området mellom Sognsveien  
og Blindernveien skal ifølge planene opparbeides i 2005. 
 
NRK er i en prosess med etappevis realisering av flere fremtidige nybygg innenfor gjeldende 
bebyggelsesplan. Langs NRKs nybygg som ligger inn mot turveien er det anlagt et grøntområde i hele 
byggets lengde. Det er for området nord for dette at det søkes om en midlertidig omdisponering av 
grøntområdet frem til senere etapper i bebyggelsesplanen er realisert. I forbindelse med senere nybygg i 
dette området vil det bli etablert en permanent kjøreadkomst og parkering i underjordisk anlegg som på 
nytt vil frigjøre arealet til grøntområde i tilknytning til turveien. 
I følge NRK så vil gang- og sykkelforbindelsen  mellom NRK og Marienlyst skole bli opprettholdt som 
i dag. NRK har fått en anmodning fra Oslo Heimeverndistrikt om fysisk å sikre sitt tomteområde med 
inngjerding. Gjerdet som planlegges anlagt vil i fremtiden dele grøntområdet i to, et område mot NRK 
og en grøntstripe langs gang- og sykkelveien. 
 
Bydelsdirektørens vurderinger 
Området er i dag preget av midlertidige løsninger og et svært uryddig trafikkbilde. Bydelen er i en 
positiv dialog med NRK, Marienlyst skole og andre berørte parter i området i forhold til å legge til rette 
for en god kryssing for turvei B9  over Blindernveien og med fortsettelse forbi NRK/ Marienlyst skole. 
Slik bydelsdirektøren ser det er det viktigste nå at en kommer frem til en god løsning for videreføringen 
av turveien fra det angjeldende området og opp mot Blindernveien. For å få til en best mulig løsning for 
skolebarna og andre gående/syklende må mest sannsynlig NRK avstå fra enkelte parkeringsplasser i 
området.  Brannvesenets brannkummer og krav om inngjerding av området umuliggjør i dag realisering 
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av et grøntbelte på det aktuelle området. Bydelsdirektøren vil derfor anbefale bydelsutvalget å gå inn for 
søknaden.  
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

1. Bydelsutvalget anbefaler søknaden om midlertidig omdisponering av grøntområde. 
            frem til permanent kjøreadkomst og parkering i underjordisk anlegg under fremtidig  

nybygg er på plass. 
2. I forbindelse med etablering av gjerde langs gang- og sykkelveien bør grøntstripen 

anlegges samtidig. 
 
 
  
Tone Frønes 
bydelsdirektør 
 
 
 
 
Trykte vedlegg: Brev fra arkitekt m/kart 
 


